
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Onsdag, den 5. oktober 2016 kl. 19.00 

  

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 6. september 2016 blev godkendt. 

 

1. 

Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive tilrettet.    

 

2. 

Bentes bunke. Der er kommet tilbud på udskiftning af gadelamper i Thorshøjparken. Bente får det uddybet 

af Eniig (tidligere EnergiMidt). Nye beboerhenvendelser blev drøftet og vil blive besvaret.  

 

3. 

Orientering fra formanden. Ingenting.  

 

4. 

Orientering fra kasserer. Bente udarbejder saldoopgørelse pr. 30. september til Peter. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Ingenting. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). Tager sig af verserende sager og underretter beboere, 

der mangler svar på henvendelse. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Niels igangsætter etablering af planlagte parkeringspladser. 

Forventes påbegyndt i uge 43/16. 

 

8. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Lars har besvaret et par beboerhenvendeler, hvor 

kommunen er inddraget i sagsbehandlingen. Reetablering efter fjernvarmearbejde i etape 5 er tilendebragt. 

Mogens fortalte, at flisestierne to steder i etape 5 er blevet lagt om. 

 

9. 

Orientering fra legepladsudvalg. Kathe fremlagde indhentede tilbud på motionsredskaber, og arbejder videre 

med fonds-ansøgninger. Der var forslag om at etablere ”fitness-parken” på den gamle volleyball-bane på 

Solvangen. Der er foretaget legepladsinspektion i september måned. Jørn udbedrer et par påtalte småskader. 

Babygyngen på Solvangen er meget slidt og bør udskiftes. Kathe indhenter pris. Kathe og Lars arbejder 

videre med forslaget om en fælles oprydningsdag til næste forår og har i den forbindelse fået positivt tilsagn 

fra uddeleren i SuperBrugsen om sponsorering af forplejning. Kathe og Lars vil forsøge at få andre 

foreninger i området med på idéen. 

 

10.  

Orientering fra den grønne drift. Der var debat om SPUMA ukrudtsbekæmpelse, som blev foretaget i uge 

29. Effekten var ikke som forventet. Bestyrelsen vil teste et andet middel, så der forhåbentlig er en bedre 

løsning klar til næste sæson. Hasselager-Kolt Vandværk er i gang med at fjerne brandhaner i området. Under 

dette arbejde, har et birketræ på Pilegårdsvej fået beskåret sine rødder så kraftigt, at der er risiko for at det 

vælter. Dette træ fældes. Arealet bag Kolt Østervej 42 er nu endelig blevet reetableret af kommunen og der 

er sået græs. Der er blevet fældet en del træer, efter beboerønsker, i etape 7 og 8. 

 

11. 

Eventuelt. Næste bestyrelsesmøde afholdes tirsdag, d. 1. november 2016, kl. 19.00   

Referent: Bente Jensen 


